

## 2020 年度 *CelloMax* 會員申請細則

### Notes on *CelloMax* Membership 2020

#### 參加資格

不管你能否演奏大提琴，只要你喜歡大提琴音樂，想認識多一點，本會歡迎你成為 *CelloMax* 的一份子。

#### 會費

2020 年度 *CelloMax* 會費為港幣二百五十元正 (HK\$250)，其會籍的有效日期為 2020 年 1 月 1 日至 2020 年 12 月 31 日。(會籍需於每年更新)

\*特別優惠：如你為 2019 年度之 *CelloMax* 會員，可於即日至 2020 年 2 月 29 日期間以港幣二百元正 (HK\$200) 更新至 2020 年度會籍。

#### 條款

1. 由於 *CelloMax* 會員並非 HKICA 會員，因此 *CelloMax* 會員不會擁有投票權。
2. 已繳交之會費將不獲退還，亦不得轉讓他人或轉作其他用途。
3. 如有任何爭議，HKICA 保留最終之決定權。
4. HKICA 保留終止其 *CelloMax* 會籍的權利，任何人不得異議。
5. 申請人在申請表格填寫的個人資料，只供 HKICA 及相關之機構用作宣傳活動及處理「2020 年度 *CelloMax* 會員」的申請。

#### 參加辦法

截止日期：2020 年 3 月 18 日

請連同下列文件：

- a. 已填妥及簽署之申請表格（如申請人未滿 18 歲，則由家長或監護人簽署）；及
- b. 會費港幣二百五十元正 (HK\$250) 的劃線支票（支票抬頭：**Hong Kong International Cello Association Ltd.**），並於支票背面填寫申請人姓名，郵寄至：  
香港新界元朗郵政信箱 767 號  
香港國際大提琴學會  
「2020 年度 *CelloMax* 會員申請」- 潘小姐收

#### Pre-requisite

Anyone who loves cello music and would like to know more about it is welcome to join.

#### Membership Fee

*CelloMax* membership fee for 2020 is HK\$250. It is valid between January 1, 2020 and December 31, 2020. (memberships are renewed on a yearly basis)

\* Special Offer: 2019 *CelloMax* member can renew membership with HK\$200 from now to February 29, 2020.

#### Terms and Conditions

1. *CelloMax* members are not direct members of HKICA, they do not have election rights.
2. Membership Fee is nontransferable or nonrefundable.
3. In the event of any dispute, the decision of HKICA shall be final.
4. HKICA reserves the right to terminate the *CelloMax* membership without prior notice.
5. Personal data provided in the application form will only be used by HKICA or related organizations for promoting cultural events and processing your application for *CelloMax* Membership 2020.

#### Application Procedure

Deadline: Mar 18, 2020

The following documents should be submitted:

- a. Completed and signed application form (Signed by parent/ guardian if the participant is aged under 18);
- b. Membership Fee in the form of crossed cheque made payable to "**Hong Kong International Cello Association Ltd.**" (Please write down the name of the applicant at the back of the cheque) Please send to:  
Hong Kong International Cello Association  
P.O.Box 767, Yuen Long Post Office,  
Yuen Long, N.T.  
Application for 2020 *CelloMax* Membership  
(Attn: Ms Julia Poon)

#### 查詢 Enquiries

電話 Tel: (852) 9042-4090 電郵 Email: info@hkcello.com

Our Website  
[www.hkcello.com](http://www.hkcello.com)





Official Use Only	
Membership No.	
Received Date:	
Payment:	
Receipt No.	
Issue Date:	

## Application Form for 2020 Membership 2020 年度會員申請表

### Personal Information (個人資料)

Name in English (英文姓名):		
Name in Chinese (中文姓名):		
Gender (性別):	Date of Birth (出生日期):	<dd/mm/yyyy>
Contact Numbers (聯絡電話): (1)	(2)	
Postal Address (郵寄地址):		
E-mail (電郵):		
Occupation (職業) <if applicable/如適用>:		
School (就讀學校) <if applicable/如適用>:		
Are you 2019 <i>CelloMax</i> member? 你是否 2019 <i>CelloMax</i> 會員? <input type="checkbox"/> No <input type="checkbox"/> YES (membership no. _____)		

### Music Background (音樂背景)

Do you play any instrument? / 你懂得演奏樂器嗎? <input type="checkbox"/> Yes 懂得 (Please specify 請註明: _____) <input type="checkbox"/> No 不懂得 (if no, please go to next section/如不懂得, 請到下一欄)
Have you obtained any qualifications? / 你的演奏程度如何?
If you are a cello player, who is your teacher(s)? / 如你是學習大提琴, 誰是你的老師? <if applicable/如適用>

### Undertaking (同意書)

I understand and undertake to abide by the conditions set out in the "Notes on <i>CelloMax</i> Membership 2020". 本人同意及明白「2020 年度 <i>CelloMax</i> 會員申請細則」。	
Name (姓名):	Date (日期):
Signature (簽署):	
(Signed by parent or guardian if the applicant is aged under 18 /如申請人未滿 18 歲, 必須由家長或監護人簽署)	

Please send this application with the membership fee HK\$250 (HK\$200 for renewing members) in the form of crossed cheque (payable to **Hong Kong International Cello Association Ltd.**) to P.O.Box 767, Yuen Long Post Office, Yuen Long, N.T., Hong Kong. Application for *CelloMax* membership 2020 <attn: Ms Poon>

請連同會費港幣二百五十元正 (更新會籍為港幣二百元正) 的劃線支票 (支票抬頭: **Hong Kong International Cello Association Ltd.**) 一併遞交至香港新界元朗郵政信箱 767 號香港國際大提琴學會「2020 年度 *CelloMax* 會員申請」- 潘小姐收。

電話 Phone: (852) 9042-4090

郵寄 Postal Address: P.O.Box 767, Yuen Long Post Office, Yuen Long, N.T. Hong Kong

電郵 Email: info@hkcello.com 網址 Website: www.hkcello.com